



ECTA President

Björn Wagner

e-mail: President@ECTA.de

Seasonal Greetings from ECTA

Dear Dancers,

the year 2011 held quite a number of changes to ECTA as well as the whole European Square Dance scene at hand. We can look back at positive things like the chance to present the Honorary Membership and Golden Achievement Award to Bryan Gill.

On the other side we also had to accept that two Honorary Members had to leave this world forever. Our sorrow is with the families of Kenny Reese and Jim Robar.

We should now take the chance to preserve what they have significantly shaped: a world of friendship and fun. Again and again they have set good examples to put their own interest behind the benefit of the scene and the community. Whenever we discuss options for the future, it might help to recall if our action results in the same benefit.

On behalf of the ECTA Extended Board we wish all of you Merry Christmas and a happy New Year,

Liebe Tänzer,

das Jahr 2011 hielt gleich eine Reihe Änderungen sowohl für ECTA als auch für die gesamte Europäische Square Dance Szene bereit. Wir können z.B. auf so erfreuliche Dinge wie die Verleihung der Ehrenmitgliedschaft und des Golden Achievement Awards an Bryan Gill zurückblicken.

★ Auf der anderen Seite mussten wir akzeptieren, dass uns gleich zwei Ehrenmitglieder für immer verlassen haben. Unsere besondere Anteilnahme gilt den Familien von Kenny Reese und Jim Robar.

Jetzt ist es an uns, das zu bewahren, was sie bedeutend mit geschaffen haben: eine Welt aus Freundschaft und Spaß.

Sie haben immer wieder beispielhaft ihre eigenen Interessen hinter die Interessen der Szene und Gemeinschaft gestellt.

★ Bei allen Diskussionen über die Zukunft sollten wir uns jeweils fragen, ob unser Beitrag ebenso positiv wirken kann.

Im Namen des ganzen ECTA Vorstands möchten wir euch allen ein frohes Weihnachtsfest und ein glückliches Neues Jahr wünschen,

Björn & Claudia

ECTA President